
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr III/2006 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 21 grudnia  2006r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  o godzinie 10-tej otworzył 

  S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-cy 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 21  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych  stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmiany do porządku Sesji polegające na 

wprowadzeniu następujących projektów uchwał: 

-uchwały budżetowej o nr roboczym 7 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy 

na 2006 rok 

Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy jednym 

głosie wstrzymującym się. 

 

- w sprawie przeprowadzenia zwykłego postępowania sprawdzającego Przewodniczącego 

Rady Miejskiej 

Zgłoszona propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

 

   Po czym Radny Pan Marek Buczkowski zaproponował wprowadzenie pod obrady  

projektu uchwały - w sprawie zmian w składach osobowych Komisji Rady Miejskiej  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poinformował, iż projekt powyższy 

uwzględniony jest w porządku sesji wyznaczonej na dzień 28 grudnia 2006 roku. 

Dodał, iż są inne, kolejne osoby zainteresowane zmianą w Komisji, w związku z tym na 

każdej Sesji nie będziemy wprowadzać zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów 

osobowych Komisji stałych Rady.    

Radny Pan Wołos Andrzej zgłosił wniosek formalny aby powyższą propozycję  poddać pod 

głosowanie, nie widząc potrzeby dyskusji w tym temacie.  

 

    Mając na uwadze powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  

zgłoszony wniosek przez Radnego Pana Marka Buczkowskiego, aby wprowadzić pod obrady 

projekt uchwały zmieniający składy osobowe Komisji, poddał pod głosowanie. 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało – 8 Radnych 

Głosów przeciwnych – 9 

Głosów wstrzymujących się – 4. 

( Wniosek został odrzucony). 

  

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przedstawił  porządek 

dzisiejszej Sesji z uwzględnieniem przyjętych poprawek j.w. : 
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1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji. 

3. Interpelacje i  zapytania radnych.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

4.1.wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006r, 

4.2.wyznaczenia przedstawiciela Gminy Kozienice w Zgromadzeniu Związku  Gmin  

Ziemi Kozienickiej. 

4.3.uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego przy ul. Warszawskiej „Polesie II” 

4.4.wyrażenia opinii o ustanowieniu projektu obszaru ochronnego NATURA 2000 

PLB 140013 OSTOJA KOZIENICKA w granicach Gminy Kozienice. 

4.5.zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy. 

4.6.wyboru Społecznej Komisji Mieszkaniowej,opiniującej wnioski o najem lokali. 

4.7.udzielenia bonifikaty od opłaty rocznej za nieruchomości oddane w trwały 

zarząd. 

4.8.zasad rozliczenia zadań zlecanych do wykonania zakładom budżetowym Gminy 

Kozienice. 

4.9.przeprowadzenia zwykłego postępowania sprawdzającego Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych i pracowników 

samorządowych. 

6. Informacja o regulaminie wynagradzania nauczycieli. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 

Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji  j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 

Radnych przy 5 głosach wstrzymujących się.       

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr II/ 2006  z dnia 4 grudnia 2006 roku  został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radny Pan Pawlik Krzysztof w imieniu mieszkańców ulicy Warszawskiej  odczytał APEL, 

celem podjęcia  stosownych działań w kwestii wzmożenia patroli przez Policję, ponieważ na 

tej ulicy odnotowuje się dużo aktów wanadlizmu m.in. niszczenie wiat przystankowych, 

łamanie drzew. 
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Radny Pan Andrzej Wołos zwrócił uwagę, aby czytanie Apeli, Oświadczeń przez Radnych 

było w punkcie „wolne wnioski i informacje.” 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław sygnalizował potrzebę wykonania oświetlenia na ul. Nowy 

Świat przed posesją Nr 23, chodzi o bezpieczeństwo dzieci w tym rejonie.  

 

Radny Pan Gogacz Andrzej ( Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej ) nawiązał do zmian cen 

wody i ścieków, które wzrastają  z dniem 1 stycznia 2007 roku na podstawie taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków. Radny nie 

kwestionował zasadności podwyżki, natomiast w tej kwestii uważa, że winna być lepsza 

współpraca i komunikacja, chodzi o czas wydania nowej decyzji przez Spółdzielnie 

Mieszkaniową  o podwyżkach. 

Zdaniem Radnego powyższy temat winien być przedmiotem dyskusji na Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

Po czym zapytał – kiedy planowane jest zakończenie robót w rejonie Ronda na ul. Nowy 

Świat – Hamernicka? 

Teren winien być jak najszybciej uporządkowany i zagospodarowany.  

   

Ad. 4.  

     Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006r. 

 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  przy 

jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr III/ 14 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr III / 15 /2006 w załączeniu do protokołu. 

         

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr III / 16 /2006 w załączeniu do protokołu.  

     

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie przeciwnym. 

Uchwała Nr  III/ 17 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006 rok  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty  

przy dziesięciu głosach „za” , trzech głosach przeciwnych oraz sześciu głosach 

wstrzymujących się ( dwie osoby obecne,  nie brały udziału w głosowaniu). 

Uchwała Nr III / 18 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego   
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy trzech głosach przeciwnych oraz czterech głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr  III/ 19 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006 rok 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie przeciwnym. 

Uchwała Nr  III / 20 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2006 rok 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr  III / 21 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

Przed podjęciem kolejnej uchwały  - w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy 

Kozienice w Zgomadzeniu Związku Gmin Ziemi Kozienickiej przystąpiono do zgłaszania 

kandydatów. 

Radny Pan Włodzimierz Kowalski zgłosił Pana Zbyszko Hinc ( Pan Hinc pracował w 

Urzędzie Miejskim, obecnie zajmuje się sprawami organizacyjnym w KGK ). 

Kandydatura j.w. omawiana była na posiedzeniach Komisji Rady. 

 

Radny Pan Gogacz Andrzej proponuje, aby do  Zgromadzenia Związku Gmin zgłaszać 

osoby  z Rady Miejskiej.     

 

Burmistrz wyjaśnił, iż praca w Zgromadzeniu związana jest z pracami administracyjnymi, w 

związku z tym potrzebny jest aparat urzędniczy, jest  dużo pracy.  

 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

  

 Następnie Burmistrz przedstawił treść uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Gminy Kozienice w Zgromadzeniu Związku Gmin Ziemi Kozienickiej  

  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy sześciu głosach wstrzymujących się, głosów przeciwnych – 0.  ( 1 osoba obecna na sali 

obrad nie brała udziału w głosowaniu ).  

Uchwała Nr  III / 22 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

W tym momencie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Mariusz Prawda przekazali  list gratulacyjny, podziękowanie za 

wspaniałą promocję miasta -  Magdalenie Wesołowskiej za całokształt sukcesów w 

strzelectwie sportowym. 

 

  Po czym przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Burmistrz Gminy przedstawił kolejne projekty uchwał: 

     

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego przy ulicy Warszawskiej w Kozienicach – Polesie II”. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 



 5 

Uchwała Nr  III / 23 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia opinii o ustanowieniu projektu obszaru ochronnego NATURA 

2000 PLB 140013 OSTOJA KOZIENICKA  w granicach Gminy Kozienice 

 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr  III / 24 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy 

W imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa , Komunikacji i 

Bezpieczeństwa Publicznego - Przewodniczący Pan   Kuźnar Stanisław zgłosił 2 poprawki: 

 

1/  aby wykreślić w § 7 , w punkcie  2 brzmienie „ pierwszeństwo realizacji wyroków o 

eksmisję z lokali stanowiących własność gminy” 

 

2/ wykreślić § 8 „ Listy osób zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego lub lokalu socjalnego sporządza się w miarę uzyskiwanych wolnych lokali do 

dyspozycji” 

 

Za wykreśleniem brzmienia w § 7 pkt 2 -  głosowało 7 Radnych  

Głosów przeciwnych – 11, 

Głosów wstrzymujących – 3  

Poprawka została odrzucona. 

 

Za skreśleniem  § 8 głosowało – 21 Radnych. 

Poprawka została przyjęta. 

 

 Po czym Burmistrz przedstawił  treść uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki j.w.   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy trzech głosach przeciwnych oraz trzech głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr  III / 25 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyboru Społecznej Komisji Mieszkaniowej opiniującej wnioski o najem 

lokali 

Radny Pan Włodzimierz Kowalski zgłosił poprawkę do załącznika Nr 2 – Regulaminu 

Pracy Społecznej Komisji Mieszkaniowej, aby w punkcie 3 pdpkt. 3 – wykreślić 

brzmienie „ Komitety Osiedlowe”, które winno być zastąpione brzmieniem  „Jednostki 

pomocnicze Gminy Kozienice”. 

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez uwag – 

jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaproponował powołanie 

Komisji Skrutacyjnej w liczbie  trzech osób. 

W związku z powyższym przystąpiono do zgłaszania kandydatów:  

 

Radny Pan Kowalski Andrzej zgłosił Radnego Pana Włodzimierza Kowalskiego, 

Radny Pan Kapusta Marek zgłosił Radnego Pana Wiesława Krześniaka, 

Radny Pan Pułkowski Edward zgłosił Radną Panią Zofię Świechowską. 
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Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Powyższe propozycje zostały przyjęte, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag  - jednogłośnie. 

 

Komisja ukonstutuowała się – Przewodniczącym  Komisji Skrutacyjnej została Radna 

Pani Zofia Świechowska. 

 

    Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował procedurę i sposób  

przeprowadzenia głosowania. 

 

      Jednostki pomocnicze Gminy zgłosiły 17 kandydatów, z których wybiera się 4 osoby. 

Z Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kozienicach zgłoszono 2 osoby, z 

których wybiera się 1 osobę. 

 

Radni zgłosili następujących kandydatów z Rady Miejskiej: 

Radny Pan Marek Kuźmiński zgłosił Radnego Pana Krzysztofa Pawlika 

Radny Pan Mariusz Ptaszek zgłosił Radną Panią Alicję Kordulę. 

 

Zgłoszeni Radni Rady Miejskiej w Kozienicach w liczbie 2 osób – wybiera się 2 osoby. 

 

Komisja przystąpiła do pracy związanej z przeprowadzeniem głosowania jawnego. 

 

Po przeprowadzeniu głosowania, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Pani 

Zofia Świechowska przedstawiła Protokoł Komisji Skrutacyjnej z wyboru Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej opiniującej wnioski o najem lokali. 

Protokoł Komisji Skrutacyjnej stanowi integralną część niniejszego protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz  zaprezentował projekt uchwały  

- w sprawie wyboru Społecznej Komisji Mieszkaniowej opiniującej wnioski o najem 

lokali    

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr  III / 26 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie udzielenia bonifikaty rocznej za nieruchomości oddane w trwały zarząd 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu  zgłosił poprawkę Nr 1 i 2  oraz Burmistrz Gminy 

poprawkę Nr 3 j.n. 

Poprawka Nr 1 – w § 1 na końcu zdania  po słowie cel publiczny dopisujemy brzmienie 

 „ i cele mieszkaniowe” 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 8 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 5, 

Głosów wstrzymujących się – 7. 

W czasie głosowania na sali obrad  obecnych było – 21 Radnych. 

( Poprawka została przyjęta ). 

 

Poprawka Nr 2 – Po § 2 dodaje się § 3 o następującym brzmieniu: 

„ Traci moc uchwała Nr XXIV/336/2000 z dnia 26 października 2000r. 
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Za wprowadzeniem poprawki głosowało – 13 Radnych. 

Głosów przeciwnych – 5 

Głosów wstrzymujących się – 2 . 

W czasie głosowania obecnych było 21 Radnych, jedna osoba nie brała udziału w 

głosowaniu) 

Poprawka została przyjęta. 

Poprawka Nr 3 – w § 1 proponuje się zmianę udzielenia bonifikaty od opłat rocznych w 

wysokości 99 % ( było 99,9% ). 

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 3 głosach 

wstrzymujących się. 

 

    W dalszej części Burmistrz Gminy przedstawił projekt uchwały j.w. z uwzględnieniem 

przyjętych poprawek . 

 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

przy pięciu głosach przeciwnych oraz czterech głosach wstrzymujących się. 

W czasie głosowania obecnych było 20 Radnych.   

Uchwała Nr  III / 27 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

Zanim projekt uchwały Radny Pan Kuźnar Stanisław zgłosił  poprawkę  § 1 pkt 6 ppkt. 3  

otrzymał brzmienie: 

„ceny materiałów należy rozliczać przyjmując ceny średnio netto publikowane w 

informatorach SEKOCENBUD z kwartału poprzedzającego kwartał w którym roboty są 

fakturowane”. 

  

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy  

1 głosie  przeciwnym oraz 4  głosach  wstrzymujących się. 

 

Następnie  Burmistrz Gminy przedstawił projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej 

poprawki  

- w sprawie zasad rozliczania zadań zleconych do wykonania zakładom budżetowym 

Gminy Kozienice. 

 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  

przy trzech głosach przeciwnych oraz dwóch głosach wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr  III / 28 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przeprowadzenia zwykłego postępowania sprawdzającego 

Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr  III / 29 /2006 w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przestawił Informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych Radnych na dzień 31 grudnia 2005r. ( kadencja 2002-2006) 

 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił Informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych przez : Zastępców Burmistrza, Sekretarza Gminy, Skarbnika 
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Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, osób zarządzających i członków 

organów zarządzających gminnymi osobami prawnymi oraz osoby wydające decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza na dzień 31 grudnia 2005r.  

 

Powyższe infromacje stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

 

Wyniki analizy oświadczeń majątkowych przez Urząd Skarbowy w Kozienicach 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6.  

     Na temat  regulaminu  wynagradzania nauczycieli wypowiedział się Z-ca Burmistrza 

Gminy Pan Stanisław Pulkowski.   

Poinformował, iż powyższa kwestia została odłożona na termin późniejszy z przyczyn 

obiektywnych z uwagi na brak przepisów wykonawczych ( Rozporządzenia Rady Ministra 

Edukacji, określające minimalne stawki wynagradzania nauczycieli ). 

Wydział Edukacji wykonał wszystkie czynności, przygotował niezbędne dane  do 

skalkulowania nowych zasad wynagradzania nauczycieli.   

 Regulamin wynagradzania nauczycieli zgodnie z zapisami „ Karta Nauczyciela” musi być 

ustalony w ciągu 2 miesięcy od dnia uchwalenia budżetu na kolejny rok. 

 

Ad. 7. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dot. wzmożenia kontroli Policji na ul. Warszawskiej – w tej kwestii wystąpimy z pismem do 

Policji. Wydział Polityki Społecznej przygotuje pismo.  

 

Dot. ronda na  ul. Nowy Świat – Hamernicka – aktualnie nie są prowadzone żadne roboty w 

rejonie ronda. Roboty wykonywane w poprzednich miesiącach w rejonie skrzyżowania były 

realizowane przez wykonawcę w ramach gwarancji. 

Dalsza naprawa ujawnionych wad w złączach spawanych planowana jest do wykonania w 

czasie przerwy technologicznej ciepłowni miejskiej przypadającej w m-cu sierpniu w 2007 

roku. 

Należy rozważyć zagospodarowanie części tego terenu.  

 

Dot. zmian cen wody i ścieków – w tej sprawie kalkulację przeprowadziło KGK. KGK złożyło 

Wniosek przed 23 października. Burmistrz dodał, że to jest wyjątkowy rok, wybory 

samorządowe, w przyszłym roku będzie inaczej. Na temat współpracy, komunikacji, 

porozumienia – dzisiaj nie da się rozstrzygnąć.  

 

Dot. wykonania oświetlenia na ul. Nowy Świat przed posesją Nr 23 – sprawa zostanie 

potraktowana jako wniosek do realizacji.  

 

 Ad. 8. 

 

Radny Pan Markiewicz Mirosław prosił o informację na temat standartów mieszkań w 

Janikowie. Zapytał – czy to są mieszkania komunalne czy socjalne? 

 

Sygnalizował kolejny raz kwestię uruchomienia przejazdu koło Plebanii, ul. 

Kochanowskiego  – zlikwidować 1 znak, aby ulica została odblokowana.  
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Zwrócił również uwagę na blokowanie wjazdu samochodów na Osiedlu Polesie II. 

Zdaniem Radnego należy wykonać prawoskręt na to osiedle. 

( wniosek należy skierować do GDDKiA). 

 

    W odpowiedzi na powyższe Burmistrz Gminy poinformował, iż w Janikowie budynki 

przeznaczone są na mieszkania socjalne. Okres budowy zakończył się. 

 

W kwestii odblokowania  ulicy między Plebanią a ulicą Kochanowskiego zabrał głos 

Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego Pan Igor Czerwiński  – wspomniał o problemie 

ruchu dwukierunkowego w tym miejscu, tam są płoty, zabudowy – organ nadzoru nie 

wyraził na to zgody. 

Przepisy o dopuszczeniu ruchu dwukierunkowego nie zmieniły się. 

Dodał, iż wystąpią ponownie z  wnioskiem w tej sprawie.   

   

Radny Pan Marek Buczkowski poinformował, iż grupa Radnych podjęła decyzję o 

utworzeniu Klubu Radnych z Platformy Obywatelskiej:   

Radny Pan Marek Buczkowski, Radny Pan Gogacz Andrzej, Radny Pan Markiewicz 

Mirosław, Radna Pani Wołos Renata. 

Klubem kieruje Pan Marek Buczkowski. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 

Prawda  dokonał zamknięcia o godz. 14.45  III   SE S J Ę  RADY  MIEJSKIEJ  

w KOZIENICACH. 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk                                             MARIUSZ PRAWDA  

        inspektor                                                            

 

 

 


